
Zápis z jednání Pracovní skupiny Vzdělávání při RSK KHK 

Datum konání: 7. 11. 2019 od 12.00 

Místo konání: Krajský úřad Královéhradeckého kraje, Pivovarské náměstí 1245, Hradec Králové 

Přítomni: viz prezenční listina 

 

Program: 

• Úvodní slovo Mgr. Jany Hanušové 

• Projednání dokumentu Krajský akční plán rozvoje vzdělávání v Královéhradeckém kraji II 

(dále KAP II) 

• Sestavení Souhrnného Rámce pro investice do infrastruktury KAP KHK 

• Představení připravovaného projektu Implementace Krajského akčního plánu rozvoje 

vzdělávání v Královéhradeckém kraji II (dále I-KAP II) 

• Různé 

• Závěr 

 

 

Mgr. Jana Hanušová, Centrum investic, rozvoje a inovací: úvodní slovo 

Po úvodním slovu a představení programu Mgr. Hanušová informovala o dokončení a schválení 

dokumentu Strategie zaměstnanosti Královéhradeckého kraje 2019+, na jejíž tvorbě se Pracovní 

skupina vzdělávání podílela. Strategie byla v říjnu schválena Řídícím výborem Paktu zaměstnanosti 

KHK. Dokument je ke stažení na https://www.zamestnanyregion.cz/cs/strategie-zamestnanosti-khk. 

Bude následovat implementační fáze.  

Ing. Petra Hnátová, Odbor školství: Projednání dokumentu KAP II 

Ing. Hnátová představila proces tvorby dokumentu KAP II. Při zpracování dokumentu KAP II vycházeli 

tvůrci z Evaluace aktivit uvedených v dokumentu KAP I. Po sestavení dokumentu KAP II došlo 

k připomínkové fázi, ve které měly všechny relevantní subjekty v regionu příležitost se k dokumentu 

vyjádřit, případně jej doplnit nebo upravit. Výsledkem je dokument KAP II, který se skládá ze čtyř 

částí: Analýza potřeb v území, Analýza potřeb škol, Stanovení priorit a Návrh řešení. Na schválený 

dokument KAP II bude navazovat implementační část projektu, ve které budou prostřednictvím akcí 

KAP, I-KAP II, Šablon a dalších naplňovány cíle nastavené v dokumentu KAP II. (Prezentace 

191107_KAP KHK II _PSV) 

Diskuze: Členové pracovní skupiny byli vyzváni k připomínkám týkajícím se dokumentu KAP II. Žádné 

připomínky nebyly.  

Závěr: Po seznámení s procesem tvorby dokumentu KAP II i s výsledným produktem Pracovní skupina 

Vzdělávání projednala Analýzu potřeb v území a odsouhlasila Stanovení priorit a doporučila 

dokument KAP II Regionální stálé konferenci ke schválení.    

Ing. Petra Hnátová, Odbor školství: sestavení Souhrnného Rámce pro investice do infrastruktury 

pro oblast speciálního školství  

Ing. Hnátová seznámila přítomné s postupem aktualizace Souhrnného Rámce pro investice 

do infrastruktury KAP rozvoje vzdělávání KHK. Na úvod sdělila, že výzvy IROP pro střední a vyšší 

odborné školy už nebudou vyhlašovány a podala informaci o integrovaných výzvách MAS. Všem 

středním a vyšším odborným školám v Královéhradeckém kraji, které jsou zároveň v regionu některé 

MAS, byla zaslána výzva k projednání plánovaných výzev MAS a v případě souladu výzvy a záměru 

školy i o zaslání projektových záměrů školy. Záměry středních škol byly projednány na setkání 

minitýmu pro polytechnické vzdělávání dne 25. 10. 2019. 

https://www.zamestnanyregion.cz/cs/strategie-zamestnanosti-khk


Celkem bylo předloženo 22 projektových záměrů od zřizovatelů kraj, obec, soukromí zřizovatelé. 

Proběhlo představení jednotlivých projektových záměrů. Členové Pracovní skupiny Vzdělávání byli 

vyzváni k diskuzi a k následnému sestavení Souhrnného Rámce. (Prezentace Rámec pro investice do 

infrastruktury (aktualizace)) 

Diskuse: Mgr. Berdychová, náměstkyně hejtmana KHK se dotázala, zda se budou záměry třídit podle 

zaměření témat.  Ing. Mlejnek za sekretariát RSK KHK oznámil, že je na Pracovní skupině, aby 

rozhodla, zda a které záměry zařadí do Souhrnného rámce KAP a je třeba posoudit jejich 

financovatelnost z IROP včetně CLLD. 

Podle názoru několika členů by záměry subjektů Dětský domov, Základní škola speciální a Praktická 

škola, Jaroměř a Dětský domov a školní jídelna, Sedloňov 153 měly být zařazeny spíše do 

Strategického rámce odpovídající MAP. V této podobě se jedná pouze o zásobník projektů bez vazby 

na klíčové kompetence IROP (pro IROP nejsou dětské domovy způsobilými žadateli, je možnost 

zařadit – aktualizovat do Rámce pro investice do infrastruktury pro oblast speciálního školství, ale už 

nebudou vyhlášeny další výzvy pro tuto oblast; ve výzvách MAS nejsou školy zřizované podle §16 

podporovány). Členové Pracovní skupiny rozhodli o doporučení, aby realizační tým KAP záměry obou 

subjektů, prokonzultoval s místně příslušnou MAS a nositeli MAP a do Souhrnného rámce KAP je 

prozatím nezařadí. 

 

Ing. Mlejnek poznamenal, že čtyři z předložených pěti záměrů Městského gymnázia a střední 

odborné školy Úpice již jsou v aktuálním schváleném Rámci pro investice do infrastruktury KHK. Pátý 

předložený záměr uvedené školy požaduje zateplení budov. Tato aktivita by byla realizovatelná 

z OPŽP nikoli z IROP. Z výše uvedených důvodů nedoporučuje Pracovní skupina Vzdělávání zařazení 

žádného záměru Městského gymnázia a střední odborné školy Úpice do Souhrnného rámce.  

Proběhla diskuse k záměrům Střední školy – Podorlického vzdělávacího centra, zda svým zaměřením 

odpovídají výzvě MAS. PS Vzdělávání doporučila RT KAP i škole, aby své záměry projednaly 

s vyhlašovatelem výzvy MAS Pohoda venkova a nositelem MAP. Budou-li záměry realizovatelné 

z výzvy MAS, budou zařazeny do Souhrnného rámce a předloženy ke schválení Regionální stálé 

konferenci KHK. 

Ing. Kořínek upozornil na požadovanou částku záměru Střední zemědělské školy a Středního 

odborného učiliště chladicí a klimatizační techniky, Kostelec nad Orlicí. Výzvy MAS nemají tak 

vysokou alokaci. Členové Pracovní skupiny vzdělávání vzhledem k neznalosti podmínek konkrétní 

výzvy hodnotí téma záměru, nikoli jeho požadovanou částku. 

Závěr: Pracovní skupina vzdělávání projednala představené záměry škol a do Souhrnného rámce ke 

schválení Regionální stále konferenci KHK budou zařazeny záměry:  

• Krkonošské gymnázium a Střední odborná škola: ICT, 3D, fotogrammetrie a péče o nadané,  

• Střední zemědělská škola a Střední odborné učiliště chladicí a klimatizační techniky, Kostelec 

nad Orlicí: Rekonstrukce a modernizace budovy pokusné stanice,  

• Vyšší odborná škola a Střední průmyslová škola, Jičín, Pod Koželuhy 100: Technicko řemeslné 

dílny s využitím digitálních technologií. 

Po projednání s vyhlašovatelem výzvy MAS Pohoda venkova a zároveň v případě realizovatelnosti 

záměrů z výzvy MAS budou do Souhrnného rámce ke schválení Regionální stálé konferenci KHK 

zařazeny záměry: 

• Střední škola – Podorlické vzdělávací centrum: Instalace bezbariérového zařízení na schodiště 

a WC v budově školy,  

• Střední škola – Podorlické vzdělávací centrum: Šatna žáků pro budovu teoretické výuky 

s knihovnou a studovnou žáků. 

Záměry:  



• Dětský domov, Základní škola speciální a Praktická škola, Jaroměř: Projekt a rekonstrukce 

střechy, 

• Dětský domov, Základní škola speciální a Praktická škola, Jaroměř: Oprava teras, 

• Dětský domov, Základní škola speciální a Praktická škola, Jaroměř: Regenerace zahrady, 

• Dětský domov, Základní škola speciální a Praktická škola, Jaroměř: Oprava tělocvičny, 

• Dětský domov, Základní škola speciální a Praktická škola, Jaroměř: Snoezelen, 

• Dětský domov a školní jídelna, Sedloňov 153: Zateplení přístavby, 

• Dětský domov a školní jídelna, Sedloňov 153: Malování interiéru, 

• Dětský domov a školní jídelna, Sedloňov 153: Hrubá přípravna brambor a zeleniny, 

• Dětský domov a školní jídelna, Sedloňov 153: Rekonstrukce sociálních zařízení na přístavbě, 

• Dětský domov a školní jídelna, Sedloňov 153: Rekonstrukce sociálních zařízení, 

• Dětský domov a školní jídelna, Sedloňov 153: Herní prvky na zahradu, 

• Dětský domov a školní jídelna, Sedloňov 153: Výměna podlahových krytin, 

• Městské gymnázium a střední odborná škola Úpice: Zateplení a fasáda budovy A a B, 

• Městské gymnázium a střední odborná škola Úpice: Venkovní učebna, 

• Městské gymnázium a střední odborná škola Úpice: Rekonstrukce elektroinstalace ve 

stávajících učebnách, 

• Městské gymnázium a střední odborná škola Úpice: Úprava vstupních prostor školy, 

• Městské gymnázium a střední odborná škola Úpice: Revitalizace školního dvora 

do Souhrnného rámce nebudou zařazeny a nebudou předloženy Regionální stálé konferenci ke 

schválení.  

Mgr. Alena Svátková, Odbor školství: Představení připravovaného projektu I-KAP II 

Mgr. Svátková podala základní informace o výzvě I-KAP II. Projekt I-KAP II vychází k KAP II a přispívá 

k naplnění jeho cílů. Představila plánované aktivity (např. zřízení center inovací ve vzdělávání, 

inkluzivního vzdělávání, podpory přírodovědného, odborného a jazykového vzdělávání, aktivity 

k síťování pedagogů, inspirace zahraničím, cílená podpora pedagogů a další). Na závěr pozvala 

všechny přítomné na akce pořádané z KAP a I-KAP. (Prezentace ikapII) 

Diskuze: Mgr. Svátková vyzvala členy Pracovní skupiny k návrhům na další aktivity I-KAP II.  Ing. 

Sedmihorský, ŠKODA AUTO a.s. se dotázal na způsob oslovení škol k zapojení do projektu I-KAP II. 

Mgr. Svátková sdělila, že na poradě ředitelů, která proběhla 23. – 24. 10. 2019 byli ředitelé o přípravě 

projektu informováni, v průběhu listopadu/prosince 2019 budou všechny školy v KHK vyzvány e-

mailem. Další dotaz se týkal termínu podání žádosti. Žádost by měla být podána do 30. 6. 2020 

jednak proto, že do 31. 12. 2020 bude realizován projekt I-KAP I a není možný časový souběh obou 

projektů, ale zároveň by mohlo být plynule navázáno aktivitami na I-KAP I, a jednak proto, aby v době 

zahájení realizace I-KAP II byl projekt schválený poskytovatelem a tím byly zajištěny finanční 

prostředky od začátku realizace projektu.  

Různé 

Ing. Vojtíšková za Svaz průmyslu a dopravy ČR pozvala přítomné na akci Živá knihovna povolání, která 

proběhne 15. 11. 2019 v Aldisu v Hradci Králové. Ing. Kořínek za ITI Hradecko-Pardubická aglomerace 

informoval o zbytkové alokaci v IROP ve výši 78 milionů Kč, která bude využita ve výzvě pro základní 

školy. Začal sběr projektových záměrů pro nové programové období. Ing. Mlejnek sdělil, že se návrhy 

aktivit pro IROP na nové programové období již projednávají. Už se ví, že dojde k určitým změnám. 

RSK bude sbírat projektové záměry. Zároveň vyzval všechny ke spolupráci a sdílení informací, aby 

nedocházelo k překryvu sběru informací (kraj, ITI, MAS, KAP, MAP,…). 

Závěr: Mgr. Jana Hanušová, Centrum investic, rozvoje a inovací: Poděkovala členům Pracovní 

skupiny vzdělávání za účast na jednání.  



 

Jednání bylo ukončeno v 13:30 hodin. 

 

Přílohou Zápisu jsou prezentace jednotlivých vystupujících. 

 

Dne 8. 11. 2019 v Hradci Králové 


